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Entre tots. Així ho diu l'esíogan que ha estat
triat per a llançar la campanya d'higlene col-
lectlva que l'Ajuntament ha emprès, tendent a

recuperar l'actitud cívica de base que és res¬
pectar el bé comú, començant per la sanitat I
la neteja. Creiem que la regeneració de la ciu¬
tat passa Imprescindiblement pel rescat d'una
conducta correcta dels veïns envers ella, com
la que hi havia hagut abans i com també es
manifesta en tals casos ara però que, en ter¬
mes globals, ha anat deteriorant-se fins arribar
a resultats depriments, desmoralitzadors, com
si ja no ens vegéssim amb cor de tenir un po¬
ble plausiblement net i endreçat. I d'això, com
un castell de cartes que es desfà, l'enderro¬
cament de la moral col·lectiva, de la confiança
en nosaltres mateixos, de l'ètica i de la im¬
prescindible esperança.

La ciutat es fa cada dia, i cada dia ha de te¬
nir el seu afany. A la Casa de la Vila es té la
convicció de que posar-nos de nou en marxa
és un afer de tots, una qüestió de retrobar ei
sentit del ser veïns, el veïnatge, dins del qual
l'Ajuntament és un veí més, ni més ni menys.

un veí amb tipus de responsabilitats concretes
però en molts aspectes no pas substancialment
diferents de les de qualsevol veí.

La persona —el veí— que us signa aques¬
tes ratlles, té la convicció de que la seva mis¬
sió essencial és impulsar amb tota la imagina¬
ció de què sigui capaç i amb l'ajut imaginatiu
deis seus companys de Corporació, aquesta
idea: som partíceps d'un patrimoni i una em¬
presa comuns; i d'aquesta convicció «conven¬
çuda» en sortiran els instruments per a lluitar
contra una maltempsada que ja és aquí però
que encara ens ve, una època de crisi en la
qual molts valors quedaran trasbalsats. Que la
crisi, que ja ve, amb tots els seus costs, dolors
i angúnies, sigui motiu de reflexió, de valorar
el que val abans que cap altra cosa: la convi¬
vència participada, respectuosa, en el marc de
la qual cada home i cada dona, cada família i
cada col·lectiu pugui cercar-hi amb la més gran
llibertat possible la seva realització.

Aquesta Campanya d'Higiene Púbiica vol di-
namitzar moltes coses més enllà d'ella matei¬
xa, per a ser feta entre tots.

Raons de tipus pràctic han aconsellat revisar el vehicle informatiu des
de l'Ajuntament que han vingut essent els Quaderns d'Informació Municipal;
això no vol dir de cap manera renunciar a una voluntat informativa, ans el
contrari, significa cercar la manera més eficaç i suportable de mantenir la
comunicació regular des de l'Ajuntament vers els ciutadans i, eventualment,
quan s'escaigui, a la inversa. Aquesta és la causa d'aquest canvi formal i no
de fons i de l'aparició d'aquest «SANT FELIU INFORMACIONS», «òrgan de
comunicació municipal». Per bé que reca la cancel·lació dels Quaderns, de
format, contingut i qualitat excel·lents, és amb un criteri realista que ha ha¬
gut de ser decidida. El projecte informatiu des de l'Ajuntament és molt am¬
pli i pren diverses formes i cal reduir l'esforç en un sector per aplicar-lo a
d'altres. Gràcies a Narcís Masferrer, Antoni Agustí, i Tomàs Rosés que han
vingut muntant els QIM, a Joan Ferrer que tan sovint hi ha posat les fotogra¬
fies, al Sr. Lluís Esteva, als nois i noies dels instituts de Batxillerat i Forma¬
ció Professional que hi han aportat llurs treballs, així com totes les restants
persones que hi han col·laborat. Ben segur que hi haurà oportunitat de que
des de l'Ajuntament no els manqui un instrument de donar als ciutadans
d'una manera periòdica un vehicle de difusió de llur interès per les coses
de la ciutat.

Transcorreguts Nadal, Cap d'Any i Reis, és subrat-
llable la participació que obtingueren ies celebra¬
cions públiques que es desenvoluparen, seguint ei
programa que hom confeccionà i que fou publicat
ai número 19 dels Quaderns d'informació Municipal,
A l'Ajuntament han estat exposats els prop de mil
cartells de Nadal dibuixats, com l'any anterior, pels
nois i noies de les Escoles. A tots ells, i també, està
clar, a totes les persones que contribuïren amb llur
esforç i entusiasme a les festes, d'una manera es¬
pecial les que muntaren la cavalcada dels Reis, i els
cantaires i flautistes del Montclar i petits cantaires
de Vilartagues, el reconeixement per la seva feina i
la felicitació per llurs èxits.
Els comptes de la cavalcada de Reis han estat:

Aportacions de veïns i amics Ptes.
de la ciutat 220.475

Estrenes Nadal Asil i Hospital 43.852
Cost Cavalcada 105.447 158.228

En més 72.247

a les quals cal afegir pessetes 63.572 que sobraren
de l'any passat, donant un total de pessetes 125.819,
que seran aplicades al que d'acord la Comissió de
Reis amb l'Asil i l'Hospital decideixin. En el seu mo¬
ment hom farà saber què s'ha decidit i com queda
definitivament el compte per a l'any vinent.
Cal també anotar l'èxit que van tenir el «cagatió»

col·lectiu que tingué lloc a Plaça I el recorregut que
féu l'«home dels nassos» el dia 31 de desembre, ac¬
tivitats dinamitzades pel Regidor Mateu i la Regidora
Ayats, amb la intenció de rescabalar les bones tradi¬
cions del país.
Per altra banda, un grup de joves està preparant

el Carnestoltes amb més empenta que la que ja tin¬
gué l'any passat, primer en què hom intentà la recu¬
peració del Carnaval en el sentit més ampli i engres¬
cador.

• La iniciativa del nostre Ajuntament de reunir
els Alcaldes dels diversos pobles entre Palafrugell
i Tossa per tal de que els municipis fossin presents
en el tema de les prospeccions petroleres que durant
part de novembre i desembre s'han vingut duent a
terme davant del nostre litoral, portaren a la convo¬
catòria per la Conselleria d'Indústria i Energia de la
Generalitat d'una reunió a Barcelona a la qual, a més
dels Alcaldes, hi hagué alts càrrecs del Ministeri
d'Indústria i Energia de Madrid, i representants de
les companyies prospectores al més alt nivell execu¬
tiu. Els Alcaldes foren àmpliament informats sobre
l'àrea de la concessió que l'Estat ha atorgat per a
exploració a la nostra Costa, i de les incidències
d'aquesta perforació concreta, la qual, manifestaren,
ha donat resultat negatiu, raó per la qual hom ha
procedit a l'obturació del forat practicat, cosa que
haurà estat feta amb tota mena de garanties tècni¬
ques, bo i quedant oberta la possibilitat de que les
companyies facin noves perforacions per quant la
llicència del Govern Espanyol les ho permet.

Les diverses preguntes que feren els Alcaldes fo¬
ren totes contestades, i també demanaren segure¬
tats de ser informats de qualsevulla novetat que pu¬
gui produir-se en el tema, petició que fou complida-
ment assegurada per les persones amb les quals
s'entrevistaren. L'entrevista tingué lloc a la Conse¬
lleria d'Indústria i Energia de la Generalitat, i cal
subratllar l'interès i promptitud amb què el senyor
Conseller respongué a la petició d'informació que li
havien fet els Batlles organitzant-se sense tardança
aquesta reunió informativa i portant-hi als càrrecs
oficials i executius de les companyies.
• L'Alcalde, acompanyant el senyor Francesc Na¬

dal, secretari de la Comissió pro-homenatge al Pre¬

sident Iria, visitaren l'Honorable President de la Ge¬
neralitat, el qual els havia convocat per a parlar d'a¬
quest projecte. El President Pujol confirmà la parti¬
cipació de la Generalitat de Catalunya en l'Home¬
natge i es quedà que designaria una persona de la
seva Secretaria com a lligam entre la Generalitat
i l'Ajuntament en aquest tema.
• El senyor Juan Pardo de Doniebún, Inspector

General de la Creu Roja del Mar visità l'Alcalde en
relació a l'acord pres últimament sobre ús de l'edi¬
fici del Salvament. A l'entrevista hi fou present el
Regidor López de Lerma, i el doctor Bosch Mullera
i el senyor Tobías com a representants de l'esmen¬
tada Institució a les comarques de Girona i a Sant
Feliu, respectivament. La conversa transcorregué en
termes molt positius, de cara a una ben possible ac¬
ció concertada entre la Creu Roja del Mar i el Muni¬
cipi per a la reutilització d'aquell petit monument
local.
• També hi ha hagut una entrevista amb repre¬

sentants de la Delegació a Girona del Consell Na¬
cional de la Unicef a Espanya, de cara a la duta a
terme a la nostra ciutat a començaments de maig
proper d'una de les reunions bianuals que UNICEF
Espanya té programades. La conversació amb aques¬
tes senyores fou molt agradable i se'ls assegurà la
col·laboració de l'Ajuntament en l'estada de tres dies
que tenen prevista a la nostra ciutat.
• El dia 30 de gener el senyor Vidal i Gayola,

Conseller de Governació de la Generalitat de Ca¬
talunya convocà diversos Alcaldes a Girona per a
anar-se aproximant al tema de creació d'una Escola
de Policia a Catalunya, que afectaria a la Policia Mu¬
nicipal a més de la coordinació entre les diferentes
policies urbanes. Hi assistí l'Alcalde.

Pla. d'Ordeziació

Membres de l'equip redactor del
Pla d'Ordenació varen mantenir una
reunió amb representants deis diver¬
sos sectors econòmico-empresaríais
de ia ciutat i ei dia 7 n'haurà tinguda
una aitra amb pràcticament totes ies
entitats i institucions ciutadanes,
agrupades en sectors d'interès
—educatiu, cultural, esportiu, sindi¬
cal, associació de veïns, etc.— per
tai d'iniciar els contactes directes i

representatius en els quals progres¬
sar en ia configuració de i'àmpiia
participació que es pensa imprimir
ai llarg dels treballs.

Un cop fet ei diagnòstic i lliurat
l'avenç del Pla, continuarà aquesta
tònica, en la qual, bo i complint amb
el que la Llei disposa, aquesta serà
interpretada, tant per part de l'Ajun¬
tament com de l'equip redactor, amb
el criteri més obert.

El Sr. Josep Amat ha escrit una lletra dema¬
nant que les 52.250 pessetes que foren posa¬
des a la seva disposició i que havien resultat

de la venda dél «Cartipàs Amat» es destinin,
junt amb 100.000 més que n'ofereix, a iniciar
una subscripció per a la salvació de i'edifici del
Convent. Una vegada més s'ha d'agrair la gen¬
tilesa del Sr. Amat envers la nostra ciutat i ia
seva proposta així iniciada de subscripció, serà
considerada per l'Ajuntamnet.

• A la Sala de Sessions de la Casa de la Ciutat
tingué lloc el dia 20 de desembre la presentació del
segon volum dels que publica la Junta del nostre Mu¬
seu, el títol del qual és ESTUDIS SOBRE TEMES GUl-
XOLENCS. L'acte fou presidit per l'Alcalde, al qual
acompanyaven en la Presidència el Diputat de la Di¬
putació de Girona, Sr. París, representant el Sr. Pre¬
sident, i el Sr. Lluís Esteva, President de la Junta del
Museu i impulsor del llibre que es presentava. Hi
assistiren també els Alcaldes de Calonge, Platja d'A¬
ro, Tossa i Lloret, nombre de Regidors del nostre
Ajuntament I públic que omplí la sala. El Sr. Esteva
explicà com s'havia arribat a la confecció del llibre
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que tant prestigia la nostra Institució museística i,
de rebot, la nostra ciutat I en el qual queden fixades
dades importants de la nostra història remota i prò¬
xima. L'índex del volum, que s'inicia amb un pòrtic
del Sr. Josep Iglésias i Fort, es composa dels treballs
següents: «Sobre un diploma de Carloman», del se¬

nyor Josep Calzada i Oliveras, pvre.; «Actuació de
l'Arquitecte Guitart a Sant Feliu de Guíxols», del se¬
nyor Lluís Esteva i Cruañas; «Inventari de la premsa
guixolenca (1878-1979)», del mateix Sr. Esteva i la
seva filla Elena Esteva i Massaguer; «Empreses i
treballadors del suro a Sant Feliu de Guíxols», del se¬
nyor Santiago Hernández i Bagué; «Comentaris sobre
el Sant Feliu de Guíxols del segle XVIII», del Sr. Be¬
net Julià i Figueras, i, finalment, una «Contribució a
l'estudi dels gasteròpods de les zones circalitoral i
batial de la Costa Gironina», realitzada per Lluís Vi-
nyas i Iglésias. Un bon volum de 230 pàgines, imprès
a Sant Feliu, el preu del qual és 650 pessetes i es
troba a llibreries.

Al cost de l'edició hi ha aportat, a més de l'Ajun¬
tament, l'Excma. Diputació de Girona.
• El Departament d'Hidrogeologia de la Universi¬

tat Autònoma de Barcelona ha lliurat a l'Ajuntament
l'estudi sobre la conca aqüífera del RIdaura i els seus
recursos, que li fou encarregat conjuntament pels
dos municipis de la Vall d'Aro i el de Sant Feliu, per
tal de situar dins un marc de solvència científica el
coneixement de la riquesa en aigua del nostre terri¬
tori i les mesures per al seu millor aprofitament i
preservació.

El volum, que té 80 pàgines, conté els treballs de
diversos especialistes sota la direcció del Dr. Josep
Trilla, cap de l'esmentat Departament a la UAB, i en¬
tre ells n'hi ha un signat pel Dr. Lluís Pallí, veí de la
nostra ciutat.

La conclusió és que la capacitat de recepció i re¬
serva de la conca i de la bossa d'aigua és bona i amb
possibilitats racionals d'uns millors aprofitaments per
tal que infraestructuressin una sèrie de mesures tèc¬
niques que reforcin les condicions naturals del sis¬
tema.

Qui estigui Interessat en consultar el treball, pot
fer-ho a l'Ajuntament, demanant per la Stra. Lídia.
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